
Elevrådsmøde på Virring skole 
14/12-2023 3. lektion i samlingssalen 

Ikke tilstede: () 

1. Nyt fra og til skolebestyrelsen (Milo og Noah) 

• Økonomi til specialbørn - NES synes der bliver brugt for meget af deres budget på området 

• Flytning af skolebusafgang i forhold til klubben - Kun et problem med Skanderborg-bussen. 

• 0. klasse skal måske fremover hedde børnehaveklassen 

 

2. Bent fra ledelsen om klubben 

• Der er juleafslutning på mandag i ungdomsklubben 

• Lis fra ungdomsklubben har sagt op - erstatning på vej 

 

3. Evaluering af skolefesten 

• Hvad var godt? 

i. 4. kl.: synes aktiviteter og popcorn til festen var godt. 

ii. 5. kl.: synes det var godt at spise sammen, der var flot og hyggeligt. 

iii. 6. kl.: kunne godt lide at spise sammen. Det var fint. 

iv. 7. kl.: Det var hyggeligt. 

v. 8. kl.: Det var hyggeligt at spise sammen, måske for meget mad. 

vi. 9. kl.: Der var god energi og stemning, men folk vandrede lidt for meget frem og 

tilbage. Forældrene havde gjort det flot med pyntning og maden. 

• Hvad var knapt så godt? 

i. 4. kl.: Slikket kunne vi godt ønske os var pakket ind 

ii. 5. kl.: savner spøgelseskælderen og teateret 

iii. 6. kl.: vil gerne kunne være i indgangen fra starten og i klasserne senere på aftenen. 

Det var lidt kedeligt på nogle tidspunkter. Vi manglede noget at lave. Må vi være 

udenfor? Undgå labre larver næste år som slik. 

iv. 7. kl.: manglede også spøgelseskælderen. 

v. 8. kl.: Flere savner spøgelseskælder og andre teateret. Det gik lidt dødt på 

diskoteket på et tidspunkt. 

vi. 9. kl.: Samlingssalen virker for stor til diskoteket. Kunne måske halveres til næste 

år. Lidt akavet at alle ikke kom og dansede lige efter indmarch. Musikken måtte 

godt starte med det samme. Kvaliteten og mængden af pynt på skolen var lidt 

mindre end tidligere år. Virkede ikke helstøbt. 

vii. Elevrådet vil gerne inddrages lidt mere i planlægningen af skolefesten fremover 

 

4. Opfølgning på runden fra sidst 

• 9. kl. Døren på et af toiletterne mellem 9. klasserne er i stykker. Den er fikset. 

• Toiletterne i de gamle omklædningsrum er nedslidte og virker ulækre. Vi kigger på det. 

• 9. klasse-drengene spiller lidt hårdt i pauserne. Gårdvagterne holder ekstra øje. 

 



5. Runden: Spørgsmål og ønsker fra klasserne 

• Alle: Gulvet i hallen er stadig meget glat. Det undersøges, hvad der kan gøres ved det. 

• 9. kl.: Toiletterne i de gamle omklædningsrum er nedslidte og virker ulækre. 

• Er vandhanen tættes på 9b utæt? Der er ofte meget vand på gulvet 

• Toiletterne skal passes bedre på. Kan vi alle blive bedre til at rydde op efter os selv? 

• Døren indtil 9b går og lukker dårligt 

• 8. kl.: Der mangler poser i nogle skraldespande på toiletterne, og en skraldespand på 

toilettet i pigeomklædningen tættet på indgangen. 

• Brushovederne fjernest fra indgangen virker ikke særligt godt. Måske er det vandtrykket 

den er gal med.  

• 6. kl.: Skilledøren mellem klasserne går dårligt. 

• Nyt logo? Er det noget man er kommet videre med? Milo og Noah tager det med til næste 

skolebestyrelsesmøde. 

• 5. kl.: Toiletterne ved indgangen. Det ene toilet låser så man ikke kan komme ud. Vi vil også 

meget gerne have en mikrobølgeovn. 

• 4. kl.: Legepladsen er meget nedslidt. 

 

6. Mikrobølgeovn 

• En mikrobølgeovn må ikke stå i nærheden af noget brandbart, men de må gerne være i 

klassen for brandmyndigheder og skolen 

• Skolen vil ikke indkøbe dem, men i må gerne købe en til klasserne selv. 

• I skal selv sørge for at rengøre dem og holde dem ved lige. 

 

7. Eventuelt 

• Milo om ChatGPT - Udskydes til næste møde på grund af tidsnød 

 

Næste mødegang: Torsdag d. 25/1 i 3. lektion i samlingssalen 


